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ZAPISNIK  
SA 1. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 11. travanj 2023. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa konstituirajuće sjednice VMO Banderovo održane 05. travnja 2023. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Poslovnika Vijeća MO Banderovo 
2. Usvajanje Pravila Mjesnog odbora Banderovo 
3. Usvajanje Pravilnika o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju 

MO Banderovo 
4. Ovlaštene osobe za potpisivanje financijske i druge dokumentacije 
5. Prometno rješenje izmještanje pješačkog prijelaza u Vukovarskoj ulici kod kbr. 26-

28 
6. Prijedlog prioriteta za ostatak sredstava nakon izvršenih radova TD Rijeka plus 
7. Programi rada Vijeća MO: Kreativne radionice 
8. Komunalna problematika 
9. Razno 

 

 
AD – 1 
Predsjednik VMO Siniša Malčić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu Poslovnik Vijeća MO 
Banderovo koji je na snazi od 17. siječnja 2019. godine. Tajnica je naglasila da kod Poslovnika, Pravila i 
eventualno Pravilnika o nagrađivanju možda mogu očekivati i određene promjene na razini cijeloga 
Grada, odnosno svih mjesnih odbora, a da do daljnjega radimo prema postojećem tekstovima jer su se 
oni do sada operativno pokazali sasvim zadovoljavajućim formalno-pravnim okvirom za nesmetani rad 
Vijeća MO. 
 



Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Banderovo. 
 
AD – 2  
Predsjednik VMO Siniša Malčić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu Pravila Mjesnog odbora 
Banderovo koji je na snazi od 17. siječnja 2019. godine. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravila Mjesnog odbora Banderovo. 
 

AD – 3 
Predsjednik VMO Siniša Malčić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu Pravilnik o nagrađivanju 
fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju MO Banderovo koji je na snazi od 17. siječnja 2019. 
godine. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za 
doprinos u razvoju Mjesnog odbora Banderovo. 

 
AD – 4 
Tajnica MO obavijestila je prisutne o potrebi donošenja Odluke o ovlaštenim osobama za raspolaganje 
sredstvima financijskog plana. Prva ovlaštena osoba je prema pravilima predsjednik Vijeća mjesnog 
odbora, g. Siniša Malčić, dok za drugu ovlaštenu osobu može biti izabran netko od preostala četiri 
Vijećnika. Predloženo je da druga osoba ovlaštena za raspolaganje sredstvima financijskog plana bude 
g. Danijel Simčić. Vijeće je pristupilo glasovanju te je prijedlog jednoglasno prihvaćen.  
 
Zaključak:  

 Ovlaštene osobe za raspolaganje sredstvima financijskog plana su predsjednik Vijeća MO 
Banderovo Siniša Malčić i Danijel Simčić član Vijeća MO.  

 
AD – 5  
Tajnica MO je izvijestila vijećnike da je Rijeka plus dostavilo prometno rješenje premještanja pješačkog 
prijelaza u Vukovarskoj ulici kod kućnog broja 28 prema kućnom broju 26. Rješenjem je ponuđena 
optimalna pozicija novog pješačkog prijelaza uzimajući u obzir prometne tokove vozila i pješaka i 
sigurnost pješaka. Nakon uvida u prometno rješenje i rasprave jednoglasno je donijet 
 
Zaključak:  

 Vijeće MO suglasno je sa prometnim rješenjem Rijeka plus te će se dostaviti mišljenje uz 
napomenu da se prioritet promptno riješi.  

 
AD – 6  
Tajnica MO je izvijestila vijećnike da je Rijeka plus dostavio obavijest o preostalim sredstvima 
komunalnog prioriteta.  Nakon konačnog obračuna izvedenih radova i predviđenih sredstava iz Plana 
MO za 2022. godine, u Mjesnom odboru Banderovo preostalo je 10.949,00 kuna sa PDV-om te 
predlažu obnovu horizontalne signalizacije.  
 
Zaključak:  

 Vijeće MO suglasno je sa prijedlogom Rijeka plus da se sa preostalim sredstvima u 
iznosu od 10.949,00 kuna sa PDV-om obnovi horizontalna signalizacija.  
 

AD – 7  
Programska aktivnost Vijeća MO – kreativne radionice započele su početkom godine i one se održavaju 
redovito svakog četvrtka od 13 do 16 sati u prostorijama Mjesnog odbora.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 



AD – 8 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 8 – 1  
Na  raskršću ulica: Corada Ilijasicha i Rudolfa Tomšića kod ulaza u Mjesni odbor nalazi se prometni 
znak prednosti prolaska koji je izblijedio i oštećen je te ga treba zamijeniti.   
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev TD Rijeka plus da se prometni 
znak zamijeni.  

 

AD – 8  – 2  
U Vukovarskoj ulici kod autobusnog stajališta u smjeru grada, a prema kućnom broju 23 nalazi se 
pješački prijelaz. Sa jedne strane nogostupa postoji rampa, a sa druge strane prijelaza prema kućnom 
broju 23 istog nema. Tražiti da se izgradi rampa zbog sigurnosti prolaska pješaka. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev TD Rijeka plus da se izgradi 
rampa.   

 
AD – 9 – RAZNO 
AD – 9 – 1  
Tajnica mjesnog odbora obavijestila je prisutne o objavljenom javnom natječaju za zaprimanje 
prijedloga Malih komunalnih akcija za 2024. godinu. Poziv građanima traje od 11. travnja do 28. travnja 
2023. godine. Prijedlozi se mogu dostaviti putem web obrasca, e-mailom te poštanskim putem. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,40 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                       Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                        Siniša Malčić 

 


